
Teammøde Øst den 18/1-22 
Ordstyrer: Dorthe 

Ref: Tanja 

 

1. Hanne:  
Snak om indretning af de nye klinikker på Nørrevang. Hanne sender 
tegning af skuffer til os, som skal godkende/rette dem inden den 
1/3-22.  
Dorthe ønsker ekstra vask på klinikken. Hanne tager det med på 
byggemøde. Vi ønsker os desuden en udrøringsmaskine til alginat. 
Ninna og Minna er fuldt tilbage i Øst fra 1/2-22  
Problem at vores pt´er ikke selv kan booke hos os pga ombygning. 
Derfor mange opkald. Det kan desværre ikke laves om.  
Tanja laver forslag til opslag på AULA om at vi flytter midlertidigt til 
Bjerregrav og at der bliver lavet busordning til de pt´er, der ikke selv 
kan komme derud. 
 

2. Godkendt referat fra sidst.  
 

3. Ny arbejdsplan: Godkendt.  
 
 

4. Ninna orienterer om, at AB dental har ringet. Der er stadig for høje 
kimtal på kl. 1. Der skal fortsat tappes vand af hver dag, indtil uge 6 
hvor de måler igen.  
 

5. Linda: Spørgsmål til tdl: Skal der altid tages bw ved caries i 04´erne 
fra 6 år? Ja, hvis der er koop. til det.  
 
 



6. Plakat i venteværelset ifht. udskrivning af 18-årige. Vi afventer 
yderligere info. fra Lars.  
 

7. Evalureing af us dag. Enighed om, at det gik fint. Det kan vi godt 
gentage, evt. med busbørn fra Nørrevang, når vi er på Bjerregrav. 
 

8. Marianne ( som ikke er til stede ) : opfordring til at bruge de rigtige 
behov fx ved kontrol af skinne.  
 

9. Dagsorden til TUS: Tanja opretter mappe til forslag. 
 

  10.  Kalibrering uge 20: Linda opretter mappe til ønsker, så  Marianne             

Kan lave plan. 

  11.  AM. Tanja informerer om, at der skal laves en on-boarding plan til     
nyansatte. Vi afventer svar fra Lars om, om det skal laves i hvert enkelt 
team eller der skal laves en gruppe på tværs af teams til at tage sig af 
opgaven.  

Fruity light indfarvning må ikke hældes i vasken. Vi indkøber Mira-2-ton 
igen. 

12. Trivsel, udenfor referat. 

 

 

   

 

 

 



 
 

 
 
  

 

 


